



# Magee PAC Direct Donation

Dear Magee Parents/Guardians,

Donations to the Magee PAC go directly back to enhance student learning at Magee. Funds donated from parents last year were used to provide for sports team uniforms, drama stage equipment, student clubs, math/science contests, school yearbook, Magee library, counselling department events, and a nourishment fund, etc.

All donations are strictly voluntary and confidential. A tax receipt will be provided for any donations of more than \$25.

Donations of any amount are appreciated. If **each family** at Magee **donated \$30**, we would reach our annual fundraising goal of \$25,000! We thank those who are able to donate more.

## PAC welcomes donations using any of the following methods:



### A. Online Direct Donation by Credit Card

1. Go to <https://vsb.schoolcashionline.com> and Register and/or Sign In to your account
2. Click on "Make a Donation"
3. Under "Gift Information" enter your donation amount and choose "**S-Magee PAC**" from the "Fund Destination" drop-down menu".

*(PLEASE ENSURE YOU SELECT THE **S-Magee PAC** DESIGNATION TO GUARANTEE YOUR DONATION GOES TO THE INTENDED ACCOUNT.)*

4. Click on "Add To Cart"
5. If you have no further items to add, click on "Continue" and you will be asked to provide your payment information
6. Click on "Continue" and on the next screen you provide your billing address
7. Click "Continue" one final time and then click on "Complete Your Order"

### B. Cash/Cheque

1. Make your cheque payable to '**Magee Secondary School**' and in the memo line at the bottom of your cheque please clearly print "**Magee PAC - Direct Donations**".
2. Please submit this Remittance Form, together with your direct donation into a sealed envelope marked "Confidential". Please address it to **Magee PAC**.
3. For delivery options you can then either:
  - a) **Mail your cheque** to *Magee Secondary School at 6360 Maple St., Vancouver, BC V6M 4M2*
  - b) **Drop-off cash/cheque** to at the Magee School Office

## Remittance Form for Cash or Cheque Donations

First Name: \_\_\_\_\_ Last Name: \_\_\_\_\_

Mailing Address: \_\_\_\_\_

City: \_\_\_\_\_ Prov: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_

Phone: \_\_\_\_\_ E-Mail: \_\_\_\_\_

**TAX RECEIPT:** IF YES, please tick here \_\_\_\_\_

*(VSB tax receipt can be issued for any donation of \$25.00 or greater and must be received before December 1st, for the current tax year)*

**THANK YOU for Generously Supporting Our Magee School Community!**



# Magee家委会直接捐款倡议

亲爱的Magee学生家长/监护人：

您们好！Magee中学学生家长咨询委员会（以下简称Magee PAC）倡议各位家长/监护人向Magee PAC 的捐款将直接用于支持Magee学生在学校的学习。去年家长们捐赠的资金被用于运动队队服、戏剧舞台设备、学生俱乐部、数学/科学竞赛、学校年鉴、Magee图书馆、辅导员部门活动和其他补给基金等。

所有捐赠完全是自愿和保密的。超过\$25的捐款都可以提供纳税收据。

PAC非常感谢任何数额的捐款。如果每个家庭都捐出\$30，就能达到每年\$25,000的筹款目标！PAC非常感谢能够捐助更多的家长/监护人。



## 您可以使用以下任何形式进行捐款：

### A. 在线信用卡捐款

1. 登录<https://vsb.schoolcashonline.com>，新用户先注册在登录/已有的用户直接登录。
2. 点击 “Make a Donation”
3. 在 “Gift Information” 下面，输入捐款数目，并从下拉菜单 “Fund Destination” 选择 “S-Magee PAC”
4. (请确保您选择了S-Magee PAC名称，以确保您的捐款进入指定的帐户。)
5. 点击 “Add To Cart”
6. 如果您没有其他要添加的项目，请点击 “Continue”，接下来提供您的信用卡付款信息
7. 点击 “Continue”，接下来提供账单地址
8. 点击 “Continue”，然后点击 “Complete Your Order”
9. 捐款结束，感谢您的支持。

### B. 现金/支票

1. 支票抬头请填写：“Magee Secondary School”，下方的备注栏请填写：“Magee PAC - Direct Donations”
2. 请填写下面的捐款单（“Remittance Form”），连同填写好的支票/现金一起放进一个封好的信封里面，信封上请标注：“Confidential”（机密）。将信封寄给“Magee PAC”。
3. 您可以选择的寄送方式：
  - a) 将支票邮寄给：Magee Secondary School at 6360 Maple St., Vancouver, BC V6M 4M2
  - b) 将现金/支票交给Magee的办公室

## Remittance Form for Cash or Cheque Donations

First Name: \_\_\_\_\_ Last Name: \_\_\_\_\_

Mailing Address: \_\_\_\_\_

City: \_\_\_\_\_ Prov: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_

Phone: \_\_\_\_\_ E-Mail: \_\_\_\_\_

**TAX RECEIPT: IF YES, please tick here** \_\_\_\_\_

(VSB tax receipt can be issued for any donation of \$25.00 or greater and must be received before December 1st, for the current tax year)

**衷心感谢您慷慨地支持我们的Magee中学社区！**